


Vi kan inte undvika att misstanka att såval tre-slags-regeln som spoforbudet på tvååringar 

åtminstone delvis tillkommit for att underlatta arbetet for de lokala galoppdomstolarna. Det 

medfor en forenkling av deras - i och for sig viktiga - arbete. Men vi anser med bestamdhet 

att sakerheten for hast och ryttare kommer framst, skulle så inte vara fa Ilet måste man 

ifrågasatta hela galoppsportens existens. 

Det uppkommer naturligtvis en rad gransdragnings- och tillampningsproblem nar man skall 

avgora om spoanvandning har skett i korrigerande eller i annat syfta. Det kan inte undvikas. 

Men det ar inte skal att satta sakerheten for djur och manniska i andra hand. Detta problem 

kan bara losas genom att stalla battre kameraovervakning av lopningar till 

galoppdomstolarnas forfogande. Denna utrustning har lange varit starkt eftersatt både på 

Taby och Jagersro. Med sådan och en genom utbildning som leder till battre kompetens hos 

galoppdomstolarna kan denna gransdragning underlattas och minska problemet. 

Vi hemstaller darfor enhall_igt om att Svensk Galopp omgående och innan det forsta 

tvååringsloppet går av stapeln den 18 maj på Taby Galopp omprovar sitt beslut om forbud 

att medfora ridspo i lopning och att tillåta att spo anvands i korrigerande syfte. 
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